
Hromadné vybíjení kuřat na základě
„propuknutí ptačí chřipky“ je jen dalším
zákeřným útokem na ZÁSOBOVÁNÍ
POTRAVINAMI
- CZ24 News | 31. prosince 2022

Dnes vám nabízím k zamyšlení názor Mika Adamsa z Natural News v článku zveřejněném na webu
collapse.news. Všimli jste si všech letošních zpráv o „hromadném utracení“ milionů kuřat a
krůt? Korporátní média z toho obviňují „ptačí chřipku“, která je prý šířena od „divokých ptáků“
létajících po celé zemi, tvrdí nám. Trvají také na tom, že kvůli těmto volně žijícím ptákům musí být
okamžitě poraženy desítky milionů kuřat a krůt.

Myslím si , že je to všechno opět jen další globalistická sračka a fraška.

Je to zkrátka a jednoduše jen další krycí příběh, který má pomoci ještě více zničit naše zásobování
potravinami a urychlit jejich nedostatek a to jak kuřecích vajec, tak kuřecího masa (stejně tak jako
krůtího masa).

Proč mám toto podezření? Pro začátek, tak dokonce i Wall Street Journal připouští , že jen
jeden jediný pozitivní test na infekci dnes vede okamžitě k tomu, že farmářům je nařízeno hromadně
vybít celé jejich hejno drůbeže. Z jejich příběhu:

Po potvrzení infekce jsou okamžitě zabita celá hejna drůbeže…

Stačí tedy jediný případ infekce – často diagnostikované navíc k tomu ještě pomocí chybného testu
PCR, který lze vždy nastavit tak, aby generoval falešně pozitivní výsledky – a uvidíte zničené životy
milionu ptáků.

Překvapivě jsou ale pak tito zničení ptáci počítáni jako oběti „vypuknutí“ onemocnění. Prostě
podobný podvod jako byl ten s Covidem

Analyzujte velmi pečlivě žurnalistický jazyk z tohoto článku WSJ. Říká se v něm:

Podle údajů USDA zemřelo při současné epidemii více než 40 milionů kuřat snášejících vejce…

Důležité je ale to, že se v něm neříká, že by zemřeli na ptačí chřipku. Zemřeli totiž protože byli
kvůli ní zabiti.

Jinými slovy, tím skutečným důvodem, proč tolik ptáků uhynulo během vzniku jejího ohniska, je
pouze to, že farmářům zdravotní úřady nařizují je zabíjet.

Ohnisko nemoci vůbec nezabíjí tyto ptáky, zemědělci to dělají na příkaz zdravotnických úřadů! Ale
všichni ti zavraždění ptáci se pak počítají jako oběti jejího „vypuknutí“.

Zjistilo se, že kuřecí vakcíny naopak skutečně šíří nemoc
Zde je další šokující maličkost, kterou je třeba vzít v úvahu: Komerční kuřata jsou často očkována
proti různým patogenům. Některé vakcíny však tyto patogeny ještě více zhoršují. Podle levicově
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orientované PBS.org : „Ve skutečnosti vakcína spíše, než aby zabránila drůbeži v šíření viru, tak
umožňuje naopak šíření nemoci rychleji a déle, než by tomu bylo normálně, jak zjistila nová
studie. Vědci nyní věří, že tato vakcína skutečně pomohla tomuto kuřecímu viru stát se jedinečně
virulentním.

Mají na mysli vakcínu proti Markově nemoci. Citovaná studie je publikována v PLOS Biology s
názvem „Nedokonalá vakcinace může zlepšit přenos vysoce virulentních patogenů“.

Studie uvádí zřejmou pravdu, která se ale jen málokdy veřejně uznává: tedy, že vakcíny mohou
způsobit mnohem agresivnější šíření patogenů a zabíjet tak v důsledku jen mnohem více
subjektů , protože vůbec nebrání přenosu nebo replikaci patogenů. Z abstraktu studie: (zvýraznění
přidáno)

Mohly by některé vakcíny zařídit vývoj virulentnějších patogenů? Konvenční moudrostí je, že
přirozený přírodní výběr leckdy odstraní vysoce smrtelné patogeny, pokud smrt hostitele výrazně
sníží jejich přenos. Vakcíny, které ale naopak udržují hostitele naživu, ale k tomu navíc stále
umožňují přenos, by tak skutečně mohly umožnit cirkulaci velmi virulentních kmenů v
populaci . Zde experimentálně dokazujeme, že imunizace kuřat proti viru Markovy choroby zvyšuje
zdatnost virulentnějších kmenů, což umožňuje přenos hyperpatogenních kmenů. Imunita vyvolaná
přímou vakcinací nebo vakcinací matky sice o něco prodlužuje přežití hostitele, ale přitom
nijak nezabraňuje infekci, replikaci viru nebo jeho přenosu, čímž se ale jen prodlužuje
infekční období kmenů, které jsou jinak příliš letální na to, aby dlouhodobě přetrvávaly .

To, na co tato studie naráží, je zároveň tou nejjednodušší odpovědí na vše: Přestaňte očkovat kuřata
a jako celek pak budou žít mnohem déle.

Namísto vakcinace kuřat proti chřipce nebo jiným virovým kmenům a následného masového
vraždění po desítkách milionů pokaždé, když se objeví jediný případ nějakého onemocnění, tak by
bylo ve skutečnosti humánnější (a nákladově mnohem efektivnější) umožnit vznik přirozené imunity
prostřednictvím procesu přírodní výběr. Kuřata, která se nakazí chřipkou a uhynou, totiž již nejsou
schopna ji přenést na ty ostatní. Ty, které jsou již přirozeně imunní, lze následně využít k vylíhnutí
většího počtu mláďat, čímž se jejich stádní imunita přenese dál. Během velmi malého počtu generací
tak skončíte s populací kuřat, která je (v převážné většině) zcela imunní vůči chřipce, a nebo která
dokáže takové infekce překonat, aniž by na ně zemřela.

Vakcíny tedy způsobují pouze jejich větší utrácení, včetně utracení kuřat, která jsou již vůči ptačí
chřipce přirozeně imunní. Položte si tuto jednoduchou otázku: Proč by ale zdravotnické úřady
nařizovaly farmářům zabíjet ptáky, kteří jsou přirozeně imunní vůči ptačí chřipce? Odpověď
se zdá být samozřejmá: používají epidemii pouze jako další krycí příběh k dosažení depopulace kuřat
produkujících potraviny, ke zhoršení nedostatku potravin a zároveň k vyvolání inflace cen potravin.

Co dnes udělají slepicím, zítra klidně udělají lidem
Měli bychom si uvědomit, že to, co dnes zdravotnické úřady dělají slepicím – hromadné vybíjení kvůli
jediné infekci – zítra úplně klidně udělají lidem.

Proto to rychlé zavádění nové pandemické smlouvy WHO a výstavba karanténních táborů na covid. V
očích globalistů jsme koneckonců vy i já jen součástí velkého lidského stáda a nejsme tudíž pro ně o
nic moc víc než je dobytek nebo ovce. Hromadné utracení zvířat bylo vždy oblíbeným nástrojem pro
kontrolu jejich populace a proto používají „vypuknutí epidemie“ jako záminku k zabití desítek
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milionů z nich, včetně těch, kteří jsou přitom přirozeně imunní a mohli by přežít sami.

Klíčový rozdíl v tom všem je však v tom, že u lidí je často očkování zabijácké. Hromadné utracení
kuřat se často provádí hromadným udušením. Vypne se ventilace a kuřata jsou pak bez vzduchu
uvězněna ve svých produkčních věznicích, uvařená a udusivá. Farmy na produkci kuřat se neobtěžují
pobíhat kolem a vstřikovat každému kuřeti zabijácký výstřel.

Ale u lidí lze díky mediální propagandě a psychologickým operacím přesvědčit lidi, aby se
postavili do fronty a prosili o vražedné výstřely . Jak výhodné pro globalisty. Už ani nemusí
násilně objímat lidi nebo je vraždit v plynových komorách. Potřebují pouze zavést plandemii ,
terorizovat populaci děsivými příběhy o covidech a jako řešení předložit vpichy mRNA. Lidé se staví
po miliardách, aby se zapojili do sebevraždy za pomoci vakcíny. Pak začnou vymírání. Právě teď
máme ve Spojených státech více než jeden milion úmrtí od doby, kdy se začalo s očkováním, a čísla
nadměrné úmrtnosti od Eda Dowda – autora nové knihy Cause Unknown ( k dispozici na
BrighteonBooks.com) — odhalují, že každý den dochází k přibližně 2 460 úmrtím Američanů.

To je každý rok kolem 900 000 mrtvých Američanů. Není to tak dramatické jako zbytečné utracení
desítek milionů kuřat za jediný rok, ale zase kuřata nepíšou svým kongresmanům a nestěžují
si . Když jsou kuřata hromadně porážena , málokdo si toho všimne. Ironií je, že i když na vakcíny
umírá více než milion Američanů, jen málo lidí si toho všimne a někteří si stále říkají, že k úmrtím
dochází pouze kvůli nedostatku vakcín.

Ale nemyslete si, že jak se masová úmrtí zrychlují, všichni se probudí a uvědomí si, co se
děje. Prostřednictvím mediální propagandy a psychologických operací lze lidem vymýt mozky, aby
odmítli masovou smrt, i když se to děje jejich vlastním přátelům a rodinným příslušníkům. A
pamatujte, že mrtvé oběti vakcíny také nepíší tweety . Mrtví už nemohou bít na poplach.

Moje kuřata na dvorku nejsou očkovaná a žijí ve volném
výběhu a rozhodně na žádnou ptačí chřipku neumírají
Mimochodem, chovám nosnice vajec na dvorku již více než deset let. Přestože moje kuřata umírají
přirozenou smrtí a stářím – ano, moje slípky nakonec umírají na stáří, protože je nezabíjím – tak moje
kuřata nikdy netrpěla hromadnou smrtí na ptačí chřipku. A to si poskakují celý den ve volném
výběhu a bez plotů či hranic. Setkávají se se spoustou dalších divokých ptáků a vodního ptactva, ale
nikdy se nenakazily při žádném druhu epidemie způsobující hromadnou smrt.

Pokud je tedy příběh, který nám bylo řečeno, pravdivý – že „divocí ptáci“ infikují kuřata svými
nebezpečnými patogeny, a že my proto musíme zabít miliony kuřat – proč tedy moje kuřata dávno
nezemřeli na chřipku?

Odpověď je zřejmá: neočkuji je a nedržím je uzavřené v umělých výbězích ve vnitřních
budovách. Jsou součástí přírodního světa a jedí přírodní přirozené zdroje kuřecí potravy, jako jsou
brouci a malé ještěrky. Pijí vodu z jezírka, které se celé hemží bakteriemi, a přesto jsou naprosto v
pořádku a zdraví. Jejich imunitní systém funguje dobře a ještě nikdy mě nenapadlo: „Ach, bože, asi je
musím všechny zabít, protože jeden z nich může být nemocný!“

USDA je pouze továrnou na zabíjení a státní zdravotnické úřady mají vymývány mozky propagátory
Germ Theory, kteří tomu vůbec nerozumí, a o chovu zdravých zvířat v přirozeném světě neví vůbec
nic. Je smutné, že své špatné nápady aplikují i na lidské pandemie, a proto je v každém jednotlivém
případě napadá jen jedna jediná věc: Stále více očkování .
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Pokud by odpovědí bylo pouze očkování, tak by kuřata nemusela být vůbec utracena.

Pokud by odpovědí bylo bodnutí vakcíny, tak očkovaní jedinci by přece neonemocněli a neumřeli.

Pokud by odpovědí bylo bodnutí, pak by lidé bez očkování přece houfně umírali… ale děje se pravý
opak.

To je mimochodem ten skutečný důvod, proč naopak  potřebujeme malé rodinné farmy a
 decentralizaci velkoobchodní infrastruktury pro výrobu potravin po celé Americe. Nepotřebujeme
Tyson Foods, abychom vykrmili Ameriku, ale naopak potřebujeme farmáře Boba a Jane, aby měli po
celé zemi své malá, zvládnutelná hejna drůbeže, která poskytují vejce a maso místním
komunitám. Tato hejna nepotřebují hromadné očkování ani hromadné vybíjení. Je třeba je jen
vychovávat s respektem k přirozené imunitě a přírodnímu světu.

Tak snadno dosáhneme potravinové bezpečnosti, redundance a cenové dostupnosti.

S tímto tématem souvisí dále například:
– že Kanadská vláda používá psyop a Santa Clause k terorizování dětí, pokud nejsou očkovány
– že ceny vajec opět explodují s tím, jak se masové porážení kuřat zrychluje
– WSJ připouští, že pouze jeden jediný jakoby „pozitivní“ test na chřipku (PCR podvod) vede k jejich
hromadnému utracení
– Poté, co jsou zabity miliony kuřat, tak USDA pravdoláskařsky oznámí „miliony mrtvých kuřat z
ohniska nákazy“
– všechna kuřata jsou také očkována, tak jak mohou onemocnět, když přece vakcíny fungují?
– Jestliže „divocí ptáci“ způsobují onemocnění kuřat, proč moje vlastní kuřata neustále neumírají na
nemoci?
– Všechno je to jen koordinovaný útok na zásobování potravinami s cílem vytvořit jejich nedostatek a
potravinovou inflaci
– Uhlí je stále ještě tím vůbec největším zdrojem energie na světě
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